


Přítomni:
Ing. Petra Bednářová Ph.D., Mgr. Zdeněk Caha, Ph.D., prof. Ing. Radimír Novotný, DrSc., Ing. Ludmila 
Opekarová, Ph.D., Ing. Pavel Rousek, doc. PhDr. Miroslav Somr, DrSc., Bc. Vojtěch Stehel.

Nepřítomni:
Ing. Zdeněk Raab, Michal Štěrba.

Hosté:
Ing. Marek Vochozka, MBA, Ph.D., prof. Ing. Jan Váchal, CSc., veřejnost.

Zasedání Akademického senátu VŠTE se zúčastnilo 7 členů. Akademický senát VŠTE byl usnášení-
schopný. Zasedání Akademického senátu VŠTE vedl předseda prof. Ing. Radimír Novotný DrSc., 
zápis provedla tajemnice AS Bc. Eva Pšikalová.

Program řádného 31. zasedání:
1. Kontrola zápisu z minulého zasedání ze dne 14. 6. 2010
2. Vyhlášení řádných voleb do AS VŠTE
3. Schválení Dlouhodobého záměru VŠTE na období 2011–2015
4. Schválení Aktualizace dlouhodobého záměru VŠTE pro rok 2011
5. Různé

Ad. 1. Kontrola zápisu z minulého zasedání akademického senátu

K zápisu z 30. zasedání nejsou žádné připomínky.

Ad. 2. Vyhlášení řádných voleb do AS VŠTE

Předseda senátu předložil návrh usnesení k vyhlášení voleb do AS VŠTE. Ing. Rousek vznesl připo-
mínky ke změně data vyhlášení voleb, a to k datu 29. 9. 2010, a hlasovací lístek by měl být opatřen 
kromě razítka i podpisem předsedy volební komise.

Návrh usnesení: Akademický senát VŠTE souhlasí se změnou data vyhlášení voleb na 29. 9. 2010 a s 
připojením podpisu předsedy volební komise na volební lístky.

Hlasování o tomto návrhu:
7 – 0 – 0
PRO – PROTI – ZDRŽEL SE

Návrh usnesení byl jednomyslně přijat.
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Návrh usnesení: Akademický senát VŠTE souhlasí s návrhem vyhlášení voleb, jehož znění je přílo-
hou tohoto zápisu.

Hlasování o tomto návrhu:
7 – 0 – 0
PRO – PROTI – ZDRŽEL SE

Návrh usnesení byl jednomyslně přijat.

Ad. 3. Schválení Dlouhodobého záměru VŠTE na období 2011–2015

Profesor Váchal představil Dlouhodobý záměr VŠTE na období 2011–2015 a jeho aktualizaci pro 
rok 2011 jako otevřený materiál, který lze průběžně zpracovávat a zpřesňovat podle vývoje na 
terciárním trhu vzdělávání. Oba materiály byly projednány v Akademické radě a vyjádřila se k nim 
Správní rada VŠTE.

Diskuze:
Doc. Somr: vyzdvihl akcent na spolupráci VŠTE s praxí (spolupráce mezi školou a podniky) a položil 
dotaz na prof. Váchala, zda se bude rozvíjet škola dál v akreditaci magisterského programu?

Prof. Váchal: představil vizi, která je nasměrována tak, jak by se podle MŠMT měla škola etablovat. 
Vědecká a tvůrčí činnost bude podpůrná té pedagogické.

Bc. Stehel: informoval o velkém počtu studentů, kteří pokračují v magisterském studiu a snahách 
MŠMT o změně tohoto trendu.

Návrh usnesení: Akademický senát VŠTE schvaluje předložený Dlouhodobý záměr vzdělávací a 
vědecké, výzkumné, vývojové a inovační, umělecké a další tvůrčí činnosti Vysoké školy technické a 
ekonomické v Českých Budějovicích na období 2011–2015.

Hlasování o tomto návrhu:
7 – 0 – 0
PRO – PROTI – ZDRŽEL SE

Návrh usnesení byl jednomyslně přijat.

Ad. 4. Schválení Aktualizace Dlouhodobého záměru VŠTE pro rok 2011

Návrh usnesení: Akademický senát VŠTE schvaluje předloženou Aktualizaci Dlouhodobého zámě-
ru vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a inovační, umělecké a další tvůrčí činnosti Vysoké 
školy technické a ekonomické v Českých Budějovicích pro rok 2011.

Hlasování o tomto návrhu:
7 – 0 – 0
PRO – PROTI – ZDRŽEL SE

Návrh usnesení byl jednomyslně přijat.
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Ad. 5. Různé

• Předkládá předseda AS VŠTE prof. Novotný – změna tajemníka:
Informace o změně tajemníka AS VŠTE. Nově bude tuto funkci vykonávat Bc. Eva Pšikalová.
• Předkládá předseda AS VŠTE prof. Novotný – dotazy Ing. Raaba:
Profesor Novotný seznámil senát s dotazy, které obdržel e-mailem od Ing. Raaba neoficiální cestou. 
Předseda AS VŠTE vyzývá Ing. Raaba ke vznesení připomínek na dalším zasedání AS osobně vzhle-
dem k nejasnosti těchto dotazů a vzhledem k tomu, že nebyly zaslány oficiální cestou jako podklad 
pro jednání.
• Předkládá pověřený rektor AS VŠTE Ing. Vochozka – rozpočet školy:
Informoval o současné podobě rozpočtu VŠTE.

Návrh usnesení: Akademický senát VŠTE schvaluje současnou podobu rozpočtu VŠTE.

Hlasování o tomto návrhu:
7 – 0 – 0
PRO – PROTI – ZDRŽEL SE

Návrh usnesení byl jednomyslně přijat.

Návrh na příští zasedání AS – 26. 11. 2010 v 10.00 hod v D614.

V Českých Budějovicích dne 29. 9. 2010

Zapsala:  Bc. Eva Pšikalová

Ověřili: prof. Ing. Radimír Novotný, DrSc. v. r.

  Ing. Pavel Rousek v. r.

Příloha:
Prezenční listina
Usnesení Akademického senátu VŠTE k vyhlášení voleb do AS VŠTE
Aktuální podoba rozpočtu VŠTE
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